

## Protokoll styrelsemöte 2024-03-19

Närvarande: Stefan Bengtsson, Christin Gimberger, Marie Fredriksson Blom, Jonas Larsson, Johan Johansson,

Frånvarande: Ann Larsson, Annika Hentilä, Martin Stenklyft, Anna Fogelberg Westberg

Mötessekreterare: Christin Gimberger.

### Dagordning:

#### 1. Mötets öppnande

*Mötet öppnas*

#### 2. Godkännande av dagordningen

*Dagordningen godkänns.*

#### 3. Föregående mötesprotokoll

*Årsmötesprotokollet är genomgången och undertecknat.*

#### 4. Ekonomi

*På kontot finns 384 587, 41 kr.*

*Jonas kollar upp fakturering för sponsring av matchställ som förmodligen inte har inkommit enligt avtal.*

*Johan tar kontakt med Lejonbacken angående betalning för bryggorna 2023.*

*F09/10, P09/10 och F13 är anmälda till Järnvägen cup. Inbetalning har skett.*

*Kakförsäljningen beräknas inbringa drygt 26 000 kr.*

#### 5. Kommunikations- och informationskanal för styrelsen

*Vi behöver ha en smidig kommunikationskanal för styrelsen. Förslag att vi använder Messenger som vi gjort tidigare i styrelsen. Martin Stenklyft ombeds skapa ett Messenger konto. Christin kontaktar Martin och frågar.*

*Styrelseprotokoll läggs upp på laget.se. Det finns mycket information på laget.se i olika grupper som behöver struktureras upp och sorteras. Det är en uppgift att ta med till föreningsutvecklingsgruppen (se punkt 7).*

#### 6. Uppdatering av information på webbsidor

*Det finns behov av att uppdatera information om ny styrelse på flera ställen bland annat på dessa sidor:*

<https://www.laget.se/IFKNoraHandboll/Board>

<https://www.ifknora.com/huvudstyrelsen.htm>

*På huvudstyrelsens årsmöte tar Stefan upp att informationen behöver uppdateras och att webbsidan har utvecklingspotential.*

*Christin ser till att länkar som ska uppdateras årligen förs in i årshjulet.*

## **7. Årshjul - information och fortsatt arbete**

*Separat möte, förslag att en separat grupp tillsätts. Christin skickar ut en förfrågan om att sammankalla grupp som jobbar med föreningsutveckling.*

## **8. Rapporter**

*Johan deltar på årsmöte för HF Mitt digitalt. Stefan har inte möjlighet att delta pga match.*

*Årsmötet IFK Nora 21 mars kl 18.00 på hotellet. Stefan, Andreas och Johan deltar.*

## **9. Hallen**

*Möte om tilldelning av halltider ska bokas in, finns inget datum inplanerat ännu.*

## **10. Övriga frågor**

*Thomas Malmgren, RF Sisu deltar på Teams och presenterar sig och verksamheten. Bland annat får vi information om att RF Sisu har mycket användbart material på webben (<https://www.rfsisu.se/distrikt/orebro-lan>) som är fritt att använda, det finns bland annat en föreläsningssbank och utvecklingsmaterial. RF Sisu erbjuder också kurser så som tejkurser. Det finns också möjlighet att söka ekonomiska bidrag på flera olika sätt. Stöd kan sökas för folkbildningsinsatser (allt som inte är träningar). Ju mer folkbildning föreningen kan rapportera in desto större ekonomiskt stöd kan vi söka från RF Sisu. Exempel på folkbildning: skadeutbildningskurs, utbildningsinsatser i skolorna (1500 kr/skolbesök upp till ett maxtak kan man söka pengar för.) Det finns även projektpotter att söka pengar ifrån samt möjlighet att söka projektstöd för att göra olika aktiviteter för lag att utvecklas.*

*Thomas är gärna med och hjälper oss att sätta planeringen för året, tex så att vi får in ansökningsperioder mm. På webben finns bra exempel på vilka föreningsstöd som finns att söka.*

*Handbollsförbundet har gett i uppdrag till RF Sisu att jobba mot föreningarna genom att göra SWOT-analys. Det ger förbundet bra underlag för att göra sin planering. Thomas vill träffa oss under ca 2 h. Det kan vara en utvecklingsgrupp, behöver inte vara styrelsen. Stefan har fått ta del av underlag som han kan vidarebefordra.*

*Det finns en nätverksgrupp för handbollsföreningar i HF Mitt där det finns möjlighet att diskutera utvecklingsfrågor. Johan, Stefan och Malin har deltagit på dessa.*

*Hur mycket kommunikation har RS-Sisu med kommuner och andra föreningar? De som jobbar med folkhälsa (Jonas) har mer av den rollen. Thomas uppdrag är att jobba mot föreningar i första hand.*

*Idéer på aktiviteter som vi skulle kunna stöd/bidrag för:*

- *Noradagarna, Fritidsbankens avslutning, Handbollens dag m.fl. tillfällen som vi redan idag medverkar och där vi har möjlighet att ordna aktiviteter som går att söka pengar/stöd för.*
- *Utveckling för gruppsammanhållning, föreläsningar av olika slag utifrån tema.*
- *Handbollsmixen – kanske kan betraktas som en aktivitet att sök bidrag för. Säsongsavslutning 12 april- en aktivitet att söka projektstöd för. Populärt med*

*föreläsningar för föräldrar i anslutning till avslutningar. Föreläsning om föräldraengagemang. Gör en prioriteringslista för aktiva/ledare/styrelse/föräldrar. Stefan och Thomas sammanställer en lista till avslutningen den 12 april.*

**11. Nästa möte**

*14 maj kl 18.00 till senast kl 20.00. Brandstationen samt möjlighet att medverka via Teams.*

*Ordförande: Stefan Bengtsson .....*

*Sekreterare: Christin Gimberger.....*